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Betreft: Art. 47 vragen van PvdA betreffende voetbalwedstrijd MVV-De Graafschap 

 

Geacht college, 

Gisteren bereikte ons het nieuws dat alle supportersgroeperingen van De Graafschap de wedstrijd 

MVV- De Graafschap van 16 augustus zullen boycotten. De supporters zijn namelijk niet tevreden 

over de verplichte bezoekersregeling die geldt voor de bezoekende supporters van deze wedstrijd. 

Door de geldende regels kunnen er slechts 160 supporters van de club uit Doetinchem plaatsnemen 

in het uitvak. Dit terwijl het uitvak 400 plaatsen telt. De beperking is het gevolg van de beperkte 

parkeercapaciteit van het uitvak. De supporters van De Graafschap hebben aangegeven de zaak aan 

te kaarten bij het landelijk Supporterscollectief en de KNVB. 

Naar aanleiding hiervan heeft de PvdA Maastricht de volgende vragen aan het college: 

1. Kunt u exact aangeven hoe het proces van de totstandkoming van de bezoekersregeling is 

verlopen?  

2. Is het college bereid om op zeer korte termijn in contact te treden met De Graafschap en haar 

supporters om alsnog te kijken hoe de supporters van De Graafschap op een gastvrije wijze 

kunnen afreizen naar deze wedstrijd? Uiteraard in zoverre dit op een veilige wijze te realiseren 

valt. 

Het is niet de eerste keer dat supporters die voetbalwedstrijden in Maastricht willen bezoeken, zich 

beklagen over de manier waarop zij bejegend worden. In het afgelopen seizoen hebben zich 

meerdere malen incidenten voorgedaan tussen MVV-supporters en de verantwoordelijken voor de 

veiligheid, zoals de politie. Door allerlei gesprekken die er gedurende het jaar zijn gevoerd is er een 

beeld ontstaan van een onder supporters breed gedragen gevoel van onbehagen over de 

veiligheidsmaatregelen die gedurende het seizoen genomen zijn. Ook supporters van verschillende 

bezoekende clubs (bijvoorbeeld Roda JC en NEC) hebben zich met woord en daad beklaagd over de 
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in hun ogen overdreven veiligheidsmaatregelen in Maastricht in vergelijking met andere steden waar 

betaald voetbal wordt gespeeld. 

3. Deelt het college de mening van de PvdA-fractie dat het zeer onwenselijk is dat zoveel 

mensen zich door alle veiligheidsmaatregelen niet prettig voelen bij het bezoeken van 

voetbalwedstrijden in onze stad? Hoe kijkt het college aan tegen het gegeven dat de klachten 

over de genomen veiligheidsmaatregelen in één seizoen zo enorm zijn toegenomen? 

Wij weten dat de capaciteit voor bezoekende supporters met ingang van het seizoen 2018/2019 

teruggebracht is van 550 plaatsen naar 400 plaatsen. Dit vanwege de slechte veiligheidssituatie van 

het stadion. Naar wij begrijpen uit verschillende berichten is er op dit moment bij het gastenvak ruimte 

voor 8 bussen of 40 auto’s. Echter kwam een club als Fortuna Sittard tot 2 seizoenen geleden met 

550 supporters, verdeeld over 12 bussen. De parkeerruimte achter het uitvak is al jaren onveranderd. 

De PvdA heeft dan ook enkele vragen over de veiligheidssituatie in en rondom het stadion: 

4. Waarom stelt Maastricht dat er nu maar parkeerruimte is voor slechts 8 bussen, terwijl 

dezelfde parkeerplaats eerst ruimte bood aan 12 bussen? 

5. Waarom laat het college het toe dat de staat van het stadion, dat in eigendom is van de 

gemeente, zodanig slecht is qua veiligheid dat er minder supporters toegelaten mogen 

worden tot het stadion dan er feitelijk in passen? 

6. Welke zaken op het gebied van de veiligheid in en rondom het stadion zijn op dit moment naar 

de mening van een of meerdere deelnemers aan het veiligheidsoverleg onvoldoende? Op 

welke wijze wordt hiervoor aan een oplossing gewerkt en wie draagt daarbij welke 

verantwoordelijkheid? 

 

Met vriendelijke groet, 

Namens de PvdA Maastricht 

Didier Jacobs & Anita van Ham 
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